
Fra:                                                           Bente Huser Hostad
Sendt:                                                      fredag 19. august 2022 09:51
Til:                                                             Leif-Magnus Rosenblad
Emne:                                                      VS: Spørsmål fra Budstikka ang klager på Ballerud
 
 
 

Fra: Bente Huser Hostad 
Sendt: torsdag 18. august 2022 11:25
Til: 'Christian Brevik' <christian.brevik@budstikka.no>
Emne: SV: Spørsmål fra Budstikka ang klager på Ballerud
 
Hei.

Jeg viser til din e-post i går, og har følgende svar på dine spørsmål:

1. Kommunen skal under klagebehandlingen ut fra anførslene foreta en kontroll av at vedtaket om 
å godkjenne reguleringsplanen, er et gyldig vedtak.
Det er i den sammenheng viktig å avklare at kommunestyrets vedtak er fattet på et tilstrekkelig 
og godt beslutningsgrunnlag. Herunder vurdere om de forholdene som anførslene knytter seg til 
er belyst og behandlet under planbehandlingen. 

Anførslene i klagesaken har for stor del knyttet seg til at forhold som bevaring av 
grøntområder/friluftsinteresser, jordvern, trafikk og parkering, for å nevne noe. 

I oversendelsesbrevet til Statsforvalteren datert 18.07.2022 har kommunen behandlet de 
anførslene som vi mener har relevans for kommunestyrets vedtak. En vil derfor under 
klagebehandlingen ikke få «svar» på alle spørsmål og synspunkter som fremmes. Vi går heller 
ikke inn i reguleringsplanens avgjørelsesgrunnlag på nytt, men påser at det ikke foreligger 
ugyldighetsmangler ved vedtaket, noe vi ikke har funnet er tilfellet i denne saken. Kommunen 
har i denne saken foretatt forberedende klagebehandling i henhold til forvaltningsloven § 33 
annet ledd, før saken oversendes Statsforvalteren som klageinstans.

2. Vi kan klargjøre at kommunen i sitt brev til Statsforvalteren ikke har vurdert andre forhold, enn 
det som der fremgår. Vi avventer nå Statsforvalterens klagebehandling.

 
Vennlig hilsen
Bente Hostad
Fungerende leder, Planjuridisk enhet
 
 

Fra: Christian Brevik <christian.brevik@budstikka.no> 
Sendt: onsdag 17. august 2022 12:57
Til: Bente Huser Hostad <bente.hostad@baerum.kommune.no>
Emne: Spørsmål fra Budstikka ang klager på Ballerud
 
Hei igjen!
Viser til tlf. samtale angående spørsmål rundt klager på kommunestyrets vedtak om 

mailto:christian.brevik@budstikka.no
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mailto:bente.hostad@baerum.kommune.no


reguleringsplan for Ballerud - Johs Faales vei - Kleivveien.
 
Viser til dette brevet som er sendt Statsforvalter: 
 
https://www.baerum.kommune.no/innsyn/postliste/wfdocument.ashx?journalpostid=2020673877&dok
id=5966000&versjon=1&variant=A&
 
Spørsmål:  
 
1. Hva tenker dere om at Ballerud Beboerforening opplever at kommunedirektørens svar til 
Statsforvalter svært lite relevant i relasjon til  deres klagepunkter, og at samtlige klagepunkter derved 
står ubestridt?
 
2. Beboerforeningen mener kommunedirektøren ikke tilbakeviser ett eneste av foreningens spesifikke 
klagepunkter. Beboerforeningen formoder at kommunedirektøren derved enten er enig med dem, eller 
at han ikke har saklige motargumenter. Hva tenker dere om den påstanden?
 
Håper på svar før kl 13 torsdag 18. august
 
Mvh
Christian Brevik
Journalist Budstikka
Tlf 911 58 224
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